

# NATIONAL BANK OF UMM AL QAIWAIN PSC

<p><b>Declaration of acceptance to attend the Annual General Meeting of National Bank of Umm Al Qaiwain PSC (the "Bank") remotely using Modern Technology Means</b></p>	<p>إقرار بحضور إجتماع الجمعية العمومية السنوية لبنك أم القيوين الوطني ش.م.ع ("البنك") عن بعد باستخدام وسائل التقنية الحديثة</p>
<p><b>I, Shareholder:</b> .....  <b>Nationality:</b>....., <b>holder of ID Card No</b> ..... hereby declare that I am fully competent to use the remote attendance technology to attend the <b>Bank's Annual General Meeting to be held on Monday, 9/3/2026 at 11:00 AM</b>, at bank's Head office in UAQ for physical attendance, and virtually (remotely/online) by mean of Virtual Meeting through an electronic link for the meeting, or any adjourned meeting therefore, and to vote remotely on the items of the agenda. I further declare that I am fully aware of the mechanism for using the modern technology means for attendance and voting remotely.</p>	<p>أنا المسماه /.....، الجنسية: .....، حامل بطاقة هوية رقم .....، أقر بأهليتي المعتبرة شرعاً وقانوناً باستخدام تقنية الحضور عن بعد لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية لبنك المنعقد في يوم الاثنين الموافق 9/03/2026 وذلك في تمام الساعة 11 صباحاً بالمركز الرئيسي للبنك الكائن في إمارة أم القيوين للحضور الشخصي، ومن خلال المشاركة في الاجتماع عن طريق استخدام تقنية الحضور والتواصل المرئي والسمعي والتصويت والحضور عن بعد الكترونياً من خلال استخدام رابط لحضور الاجتماع أو أي إجتماع آخر يُؤجل إليه، والتصويت عن بعد على بنود جدول الأعمال، كما أقر بأنني على دراية تامة بآلية استخدام وسائل التقنية الحديثة للحضور والتصويت عن بعد.</p>
<p>Shareholder's signature:</p>	<p>توقيع المسماه:</p>
<p>Agent name:</p>	<p>اسم الوكيل:</p>
<p>Agent signature:</p>	<p>توقيع الوكيل:</p>
<p>Date:</p>	<p>التاريخ:</p>